
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 19/11/51 på Stadion.
Närvarande: Larson, Norén och Liliequist.

§ 1. Ordföranden öppnade sammanträdet efter en kvarts förgäves
väntan på de hemmavarande styrelsemedlemmar, vilka ej läm
nat återbud, varefter konstaterades att sammanträdet ej var 
beslutmässigt. I förmodan att ytterligare någon styrelse
medlem kunde infinna sig under sammanträdet och göra detta 
beslutsmässigt, beslöts att fortsätta sammanträdet.

§ 2. Från Svenska Skidförbundet förelåg ett erbjudande att till
sammans med förbundets OTK ordna en olympisk uttagning i sam
band med DIF:s backtävlingar den 20/1/52. Efter kontakt med 
sektionssekr. S. Benson beslöts acceptera erbjudandet, vilket 
skulle konfirmeras till förbundet av Benson.

§ 3. På skriftlig begäran av två i Barcelona bosatta spanjorer 
beslöts tillställa dessa var sitt klubbmärke.

§ 4. I fråga om jubileumsskriften hade fotbollssektionen ställt
sig positiv till ett genom Liliequist framfört förslag om 
ekonomiskt bidrag för framställningskostnaderna. Sektionen 
begärde ÖS-beslut på tidskriftens utgivande, vilket skulle 
meddelas pr brev.

§ 5. En muntlig begäran om Överstyrelsens sanktion hade inkommit 
från fotbollssektionen avseende ett beslut att skänka Stock
holms Fotbollförbund kr. 2.500:- till en fond för hjälp åt 
skadade spelare framför allt från småklubbarna. Beslöts med
dela sektionsstyrelsen att någon sanktion ej kunde erhållas 
med motivering att så länge DIF:s egna sektioner inte kunna 
ekonomiskt helt tillgodoses för sin idrottsliga verksamhet 
så finnes intet skäl understödja utomstående part på begärt 
sätt.

§ 6. Diskuterades betalning av vissa av skidsektionens skulder.
§ 7. Påtalades brottningssektionens mycket sent inkomna begäran 

om anslag för representation vid JSM och ifrågasattes om SM-
anslag skall utgå vid juniortävlingar. Anslaget hade utbe
talts efter telefonkonferens mellan hemmavarande styrelse
ledamöter.

§ 8. Diskuterades ytterligare en del angelägenheter, men då allt
jämt måste konstateras, att endast tre medlemmar voro när
varande, enades dessa om att uppskjuta ytterligare för

handlingar till ett kommande sammanträde. Detta skulle då 
även avgöra om dagens beslut i enlighet med detta proto
koll kunna stadfästas.

§ 9. Avslutade ordföranden sammanträdet.


